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Protokoll fört vid styrelsemöte för Hamburg Södra
Samfällighetsförening, 716447-3352, den 2010-02-03

Närvarande:
Carina, Håkan, Stig, Annika, Olle

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat

§ 2 Dagordningen godkändes.

§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll.
Protokollet gicks igenom. Inga synpunkter.

§4 Genomgång av aktivitets lista n
Aktivitetslistan gicks igenom och uppdateras av Stig.
Aktiviteter som tillkommit är bl.a.:
• Köpa in nytt lass med grus för att laga grusvägen
• Lådorna med flis är slut och behöver fyllas på. Vi kontaktar Aregrens för

kostnad samt ber dem fylla på lådorna.
• Medlemmar har uppmärksammat att belysningen i området ej fungerar OK.

Lamporna fungerar ibland och ibland inte. Detta beror på att lamporna i
armaturerna börjar bli för gamla. Planerad aktivitet under 2010 är att byta
alla lampor.

§ 5 Planering av årsstämman
Genomgång av kallelse till årsstämma. Utöver ordinarie dokument och
förberedelse inför årsstämman togs nedan upp:
• Framställan för att köpa in ordinarie sophämtning för tunnan på lekplatsen

då en medlem har uppmärksammat styrelsen på att nuvarande lösning för
sophämtningen inte fungerar.

• Styrelsen fick på stämman 2009 i uppdrag att se över fartdämpande
åtgärder på Björkebovägen. Ett antal olika förslag är framtagna.
Sammanställs i en framställan och presenteras på stämman. Blir kostnaden
för hög kommer det att lösas genom en extra debitering till medlemmarna.
Inget finns reserverat i budgeten 2010 för detta.

• Dokument som beskriver hur gräsklippnings- och trimningsscheman är
utformade idag. Skapat dels pga att gräsklippning och trimning inte har
fungerat OK under sommaren 2009, men också som beslutsunderlag för
motion från medlem.

• Motion om gräsklippning och trimning inkl. styrelsens svar.
• Motion om inköp av nya träd vid infarten inkl. styrelsens svar.
• Förslag till underhålls- och förnyelseplan:

Styrelsen fick på stämman 2009 i uppdrag att se över avsättningarna till de
tre olika fonderna. Förslaget blir att höja avsättningen till belysning samt att
minska avsättningen till lekplats. Styrelsen överlåter till nästa års styrelse att
se över avsättningen till asfaltering av vägar. Underlag för beräkningar finns
på separat dokument.

• Förslag till budget år 2010:
o Inköp av material och varor innefattar bl.a. träd (enligt motion) och

extra flis till flislådorna.
o Avgift för sophämtning enl. framställan
o Höja medlemsavgiften till 1500:-

• Problem att hitta person som kan ta ordförandeposten 2010.
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§ 6 Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§ 7 Nästa möte
Planeras av den nya styrelsen.

§ 8 Mötets avslutande
Ordföranden förklarade mötet avslutat.
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Stig Andersson
Sekreterare

Justeras
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~:a Pettersson

Ordförande


